
האם יש מקום להעניק צל"שים לחיילים שהצטיינו במלחמה אך לא היו בקו האש?

 וכל הזמן. בשעת לחימה ובמצבי צה״ל כולם נתונה תודתנו והערכתנו. תמיד לחיילי ולחיילות
 חירום נדרשים כוחות מיוחדים, עוז, אומץ וגבורה. ומעל הכל מנהיגות אחריות ודוגמא אישית.

 לאלו שבלטו, הובילו ועשו גם במקום שהיה נראה כלא אפשרי. לאלו שלא ויתרו, כי כך חונכו. כי
 כך ידעו שהיו אחרים עושים בשביל הם את אותו דבר. להם יש להודות באופן מיוחד.

 במבצע ״צוק איתן״ ראינו ששדה המערכה השתנה. גם אלו שלא עקבו מקרוב הבחינו שרבים
 וחשופים באופן החוסמים בגופם ובנפשם כל פגע, לוקחים חלק במערכה. בנוסף על אלו שבחזית

 לא רק בקו החזית אלא הרחק ממנו. שמעורבים, מסייעים ותומכים. יש רבים שוטף לסיכונים.
 הטכנולוגיים המאפשרים מתן סיוע שוטף לכוחות שבשטח. מהשינויים נובע בעיקרו שינוי זה

 הגיאוגרפי ושם החיל הם תרמו להצלחת המבצע ולהצלת חיים. המיקום חיילים וחיילות בצה״ל
לא תנאי לתודה המיוחדת. צל״ש הוא לא עניין של גיאוגרפיה.

 ואני סומכת את ידיי על שיקולי הצבא הדברים מקרוב, ראיתי את כחברה בועדת החוץ והביטחון,
 צבא לבחור למי מגיעה התודה, ההוקרה והברכה הראויה לציון. היודעים ומערכת הביטחון

 הוא מנגנון משמעותי ומרכזי בחברה הישראלית. צבא העם. על כולנו לקחת חלק ישראל מדינת
 בהגנה על המדינה, בשמירה על יחד נפעל בשמירה על חיינו כאן בארצנו. ארץ אבותינו ואמותינו.

ערכינו כמדינה יהודית ודמוקרטית ובהחזרת הרעות והאחווה.

 והנכונות על העוז, המסירות צה״ל לחיילי ולחיילות תודה גדולה בהזדמנות לומר בשנית
 ושולחת להם את הערכתי מעומק להגן על ביטחון מדינת ישראל ראשית צמיחת גאולתנו, תמיד
הלב.


